



Protokoll 7/2015
2015-06-08

Art: Styrelsemöte nr 7/2015

Tid: 2015-06-08 kl. 18.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Bo Hallnäs
Ulrika Sedin
Bitte Kyrk-Hedqvist
Victoria Asplund
Johan Hellström
Roger Olofsson
Hans Nordling
Julia Westlund, U-sek
Pernilla Larsson, T-sek
Camilla Granberg, adj

Fördelas: Närvarande + de som ej är med på mötet

1 **Mötets öppnande**

2 **Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**
Bo Hallnäs valdes till ordförande
Victoria Asplund valdes till sekreterare
Johan Hellström valdes till justerare

Anmälan av övriga frågor

- Personalfrågor
- Idrottsplan
- Humanresurs
- Uteboxar och dränering

4 **Fastställande av dagordning**
Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3.

5 **Föregående protokoll**
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.



Protokoll 7/2015
2015-06-08

6

Rapporter

6.1 Verksamhetsrapport

6.1.1 Ekonomi

6.1.2 Häststatus

Cesar har fått en griffelbenskada, Cocco har behandlas för en eventuell hovböld, Izar har fått en sårskada över vänsteröga. Chansy var halt vid en av tisdagenslektioner. Kimaba har åkt till sin nya ägare.

6.1.3 Anläggning

Det var många som kom under städdagen och det blev mycket gjort. Pullmansgraven är igenfylld, men är fortfarande för mjuk att rida på, den kommer att vara inhägnad tillsvidare. Vi har fått virke av Höglandssågen, Mikallservice har ordnat med färg och kommer att börja med staketbygget runt stora ridplan och Björkbanan. Bitte ska laga Öor flaggan.

6.1.4 Ridskolan

Nu vänta sommarkurserna som är välfyllda och förberedelserna är klara. Det är ganska många uppsägningar av ridabonnemang. Till hösten kommer det att bli 1 ev. 2 privatponny/häst tävlingsgrupper. Uttagning till tävlingsgrupp för ridskoleekipage hålls idag 8/6.

6.2 T-sek

Nationell/regional hopptävling har hållit i helgen och vi fick bra respons under helgen var det ca. 160 st startande. I augusti kommer det att vara en Nationell dressyr tävling, förberedelser pågår.

6.2 U-sek

U-sek har haft en grillkväll med ponnytravets u-sek och de vill gärna träffa några med privathästar/ponnier som vill träna möten. U-sek planerar att köpa in fler anatomiska tränss dessutom kommer det att sponsra massage till ridskolanshästar.

6.5 Planerade projekt

6.5.1 Ridhus

Planeringen fortsätter.



Protokoll 7/2015
2015-06-08

8

Övriga frågor

Personalfrågor

Det skall planeras en teambildning/Kick-off för personalen när all personal är tillbaka efter semester för att starta upp höstens terminen.

Idrottsyran

Det kommer en ytterligare informationsträff, Bitte och Lisbet har gjort en grov planering.

Humanresurs

En skylt med Humanresurs skall göras och sitta vid den utmärkta sjukvårdsplatsen.

Uteboxar och dränering

Dräneringen vid ridhuset fungerar dåligt. Bo kollar upp vad det kommer att kosta att åtgärda långsidan, där det planeras att bygga uteboxar. Nytt underlag till ridhuset är aktuellt och bör göras.

9

Nästa möte


Nästa möte Tisdag 11 augusti kl. 18.30, cafeterian ÖOR.

10

Mötets avslutning

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet

Vid protokollet:


Victoria Asplund

Justeras:


Bo Hallnäs


Johan Hellström